
Kære Ditte og de tre lokaludvalg 

 

Vi har netop behandlet sagen på dagens Økonomiudvalgsmøde. 

 

Vi konservative stod alene - sammen med LA - om at droppe alt arbejdet med letbane ud langs 

Frederikssundsvej. Alle de andre partier arbejder nu videre også med en letbane. Det er meget 

ærgerligt. 

 

Vi konservative fremsatte en Protokolbemærkning om, at vi ønsker Metro til Brønshøj inden 2045 - 

og med udspring fra Rigshospitalet via Bispebjerg, Bellahøj til Brønshøj-Husum. 

 

Desværre vil de andre partier og dermed flertallet fortsat arbejde med letbane i København. 

 

Med venlig hilsen  

Jakob Næsager 

Borgmester og politisk leder, Det Konservative Folkeparti 

Københavns Rådhus 

 


